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Nauka z moc?

„Co to jest? Nowa jaka? nauka z moc?”. Tak okre?lili mieszka?cy Kafarnaum pierwsze
wyst?pienie publiczne Jezusa przedstawione w Ewangelii ?w. Marka. Mieszka?cy Kafarnaum
czuli od razu, ?e nauka Jezusa jest nowa. W tym co mówi? Jezus nie znale?li wiedzy uczonego.
Jezus nie komentowa? prawa Moj?eszowego, nie wymaga?, aby spe?nili setki drobnych
obowi?zków, jak to czynili uczeni w Pi?mie. W Jezusie spotkali m?dro?? i moc Bo?ej
mi?o?ci. Jezus otwiera? przed nimi ?wietlist? perspektyw?, mówi?c do nich: „Bliskie jest
królestwo Bo?e”. W Jego osobie czuli, ?e Bóg jest bliski i ?e ich obejmuje swoim
mi?osierdziem: widzieli jak uwolni? cz?owieka od ducha nieczystego.

Równie? dzisiaj, w ?rodku wspó?czesnego relatywizmu i zam?tu ideowego, bardzo
potrzebujemy tej nowej nauki, bo owszem znamy Ewangeli?, ale potrzebujemy odkry? na nowo
jej bardziej istotne przes?ania i jej moc. Pierwszym przes?aniem Ewangelii jest to, ?e Bóg
kocha nas niesko?czenie. Ka?dy z nas le?y Bogu na sercu tak, ?e aby nas zbawi? Bóg sta? si?
cz?owiekiem, jednym z nas i odda? swoje ?ycie za nas. Potrzebujemy odnowi? ?wiadomo??, ?e
Bóg jest nam ogromnie bliski, chocia? go nie widzimy. Jeste?my jak ryby w oceanie. Ryby widz?
wod?, poruszaj? si? w wodzie, w niej oddychaj? i znajduj? po?ywienie, w niej spotykaj? inne
ryby, ale nie widz? oceanu, chocia? ?yj? w nim. Podobnie i my. Widzimy ?wiat, który nas
otacza, w tym ?wiecie oddychamy i znajdujemy po?ywienie, spotykamy ludzi i z nimi ?yjemy, ale
nie widzimy Boga, chocia? w Nim jeste?my zanurzeni tak, jak ryby w oceanie, bo wszystko, co
widzimy znajduje si? w Bogu. W Nim ?yjemy, poruszamy si? i jeste?my, jak mówi ?w.
Pawe?. Niesamowite jest to, ?e Bóg jest nam tak bliski i swoj? obecno?ci? powtarza nam
nieustannie: kocham Ci?. ?yjemy zanurzeni w oceanie mi?o?ci. Sama wiara w Boga jednak nie
wystarczy, by na?ladowa? Jezusa. Drugim przes?aniem Ewangelii jest to, ?e wiara musi by?
po??czona z moc?, z moc? konkretnych czynów, które j? potwierdzaj?. Wiara jest ?ask?, a
czyny zadaniem. To zadanie jest bardzo proste, bo Bóg jest owszem wielki, ale prosty. Bóg
chce tylko jednego: aby?my mi?owali ludzi, bo On si? z nimi identyfikuje. Bóg przede wszystkim
kieruje do nas to jedno zaproszenie: mi?ujcie mnie w ludziach, bo Mnie nie widzicie, ale ludzi
widzicie, a Ja si? z nimi identyfikuj?. „Jak mo?esz mi?owa? Boga, którego nie widzisz, je?li nie
mi?ujesz cz?owieka, którego widzisz” pisze ?w. Jan. Je?li wszyscy to robimy, ta mi?o?? nie
zostanie jednokierunkowa, lecz b?dzie dwukierunkowa, stanie si? wzajemna. Wtedy realizuje
si? w pe?ni plan Bo?y wobec nas. Bóg widzi nas jako swoje dzieci, jako braci i siostry i pragnie
by?my ?yli zjednoczeni, by?my tworzyli Jego rodzin?. Wówczas Jezus b?dzie obecny w?ród nas
i b?dzie dzia?a? dzisiaj mi?dzy nami tak, jak 2000 lat temu w Palestynie, bo to obieca? : „Gdzie
dwaj lub trzej s? zjednoczeni w imi? moje, tam Ja jestem po?ród nich”. Wtedy mo?emy
do?wiadczy? nie tylko m?dro?ci Jego nauki, lecz równie? mocy Jego dzia?ania. Trzecim
przes?aniem Jezusa w Ewangelii jest to, ?e takie ?ycie nie jest bezbolesne, bo wymaga odwagi
i walki, aby zwyci??y? w?asny egoizm, w?asn? s?abo??, jak i ró?ne zewn?trzne
przeciwno?ci. Bez walki nie ma zwyci?stwa. To przes?anie jest jednak równie? bardzo
pocieszaj?ce, bo w ko?cu Jezus zwyci??y?. O tym trzeba pami?ta? w chwilach
trudnych. Cokolwiek mo?e si? zdarzy? na ?wiecie i w naszym ?yciu, b?d?my spokojni i
pami?tamy, ?e On ju? zwyci??y?. Owszem trzeba b?dzie wzi?? swój krzy?, swoje cierpie?,
trzeba b?dzie walczy?, ale nie musimy si? l?ka? lub w?tpi?. Jezus ju? zwyci??y?, a my razem z
Nim te? zwyci??ymy.
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                                                                                                          Ks. Roberto
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